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BR.0012.7.1.2016 

 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i  Sportu Rady Miejskiej w Kole, które odbyło się 

w dniu 26.01.2016 roku w Ratuszu Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczyła Izabela 

Nuszkiewicz - Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

W posiedzeniu udział wzięło 6 radnych, co stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych 

obrad 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, powitała zaproszonych gości i członków Komisji. 

Tematem posiedzenia była analiza projektu uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru 

do klas pierwszych publicznych szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których 

Gmina Miejska Koło jest organem prowadzącym. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych 

szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których Gmina Miejska Koło jest 

organem prowadzącym przedstawiła Pani Katarzyna Jaroszewska Naczelnik Wydz. Spraw 

Społecznych. Wynikiem nowelizacji ustawy o systemie oświaty jest przedłożony projekt 

uchwały określający kryteria naboru do klas pierwszych i gimnazjów, zawiera punktację 

uwzględnioną przy postępowaniu rekrutacyjnym, a także dokumenty niezbędne do 

potwierdzenia spełnienia kryteriów. 

 

Na posiedzenie przybył radny Ryszard Borysiewicz powiększając liczbę członków Komisji 

biorących udział w posiedzeniu do 7 osób. 

 

Radna Izabela Nuszkiewicz powiedziała, że we wszystkich placówkach oświatowych są 

duże dysproporcje płacowe, złożony został wniosek o wyrównanie najniższych płac, czy są 

już jakieś wyliczenia lub ustalenia. 

Pani Bogusława Szczecińska Sekretarz Miasta odpowiedziała, że były prowadzone 

wstępne rozmowy. Pan Burmistrz po analizie różnic płacowych stwierdził, że aby wszystkim 

wyrównać wynagrodzenie są potrzebne duże środki finansowe, których nie ma w budżecie. 

Burmistrz  jest przekonany, że należy to wykonać, lecz będzie robione sukcesywnie w miarę 

posiadanych środków. 

Radny Mariusz Hanefeld zapytał o sytuację Szkoły Podstawowej Nr 4, czy podjęta została 

decyzja o likwidacji placówki, czy też Pan Burmistrz rozmawiał z Wójtami ościennych Gmin 

co do refundacji do nauki dzieci z pobliskich Gmin w naszej placówce. 

Pani Katarzyna Jaroszewska odpowiedział, że likwidacja szkoły to ostateczność, Pan 

Burmistrz uczestniczył w spotkaniu z Wójtami lecz nie otrzymał ostatecznej odpowiedzi. 
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Radna Teresa Brzoska zapytała o liczbę dzieci z terenu miasta uczęszczające do Szkoły 

Podstawowej Nr 4. 

Pani Katarzyna Jaroszewska podała stan na 30 września 2015 roku dzieci uczęszczających 

do placówki i tak: ogółem jest 135 dzieci z czego 34 z Gminy Miejskiej, 60 z Gminy Osiek, 

40 Gminy Wiejskiej Koło i 1 dziecko z innej Gminy. 

 

 

Opinia Komisji 

 Projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych publicznych 

szkół podstawowych i publicznych gimnazjów, dla których Gmina Miejska Koło jest 

organem prowadzącym – Komisja zaopiniowała pozytywnie jednogłośnie, przy 7 głosach 

za. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

              Przewodnicząca  

       Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

 

 

                 /Izabela Nuszkiewicz/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

J.B. – Biuro Rady 


